
Protokół Nr 5/2020 
z  posiedzenia Komisji  Infrastruktury i Ochrony Środowiska 

Rady Miejskiej Białogardu 
w dniu 6 kwietnia 2020 r.  

Obecni wg załączonej listy. 
Miejsce obrad: sala konferencyjna Urzędu Miasta.  
 
Porządek Posiedzenia:  
1. Otwarcie posiedzenia w tym przyjęcie protokołu z poprzedniego posiedzenia komisji. 
2. Zaopiniowanie zamiaru zbycia w drodze przetargu ustnego nieograniczonego: 
    - nieruchomości przy ulicy Grunwaldzkiej 44, obręb 006, działka nr 671, 
    - udziału 620/1000 części we współwłasności nieruchomości gruntowej  nr 689  
      przy ul. Wojska Polskiego 1, obręb 006. 
3. Zaopiniowanie zamiaru ustanowienia odrębnej własności i sprzedaży lokalu mieszkalnego  
    przy ul. Świdwińskiej 26/4, obręb 017, działka nr 35/2. 
4. Zajęcie stanowiska w sprawie budowy kanałów technologicznych w drogach publicznych. 
5. Wydanie opinii w sprawie dofinansowania przez Miasto zakupu ultrasonografu 
    do wykonywania diagnostyki obrazowej pacjentów białogardzkiego szpitala.  
6. Zamknięcie posiedzenia.  
 
Ad 1. Otwarcie posiedzenia, w tym przyjęcie protokołu z poprzedniego posiedzenia  
          komisji. 

 
Posiedzenie o godz. 1230 „otworzyła i prowadziła” K. Leś Przewodnicząca Komisji 

Infrastruktury i Ochrony Środowiska Rady Miejskiej Białogardu.  
 Przewodnicząca Komisji poddała pod głosowanie przyjęcie protokołu 
Nr 4/2020 posiedzenia komisji w dniu 16 marca 2020 r.  
 Komisja przyjęła protokół Nr 4/2020 z posiedzenia w dniu 16 marca 2020 r., 
głosując: za – 5 (jednogłośnie).  
 
Ad 2. Zaopiniowanie zamiaru zbycia w drodze przetargu ustnego nieograniczonego: 
    - nieruchomości przy ulicy Grunwaldzkiej 44, obręb 006, działka nr 671, 
    - udziału 620/1000 części we współwłasności nieruchomości gruntowej  nr 689  
      przy ul. Wojska Polskiego 1, obręb 006. 
 
Komisja rozpatrzyła i głosując: za - 5 (jednogłośnie) pozytywnie zaopiniowała zamiar 
zbycia przez Miasto Białogard w drodze przetargu nieograniczonego nieruchomości przy 
ulicy Grunwaldzkiej 44, oznaczonej w ewidencji gruntów i budynków działką nr 671 w obrębie 
006 miasta Białogard,  o powierzchni 0,2836 ha, zabudowanej trzema budynkami – oświaty, 
nauki, kultury i sportu.  
 
Komisja rozpatrzyła i głosując: za - 5 (jednogłośnie) pozytywnie zaopiniowała zamiar 
zbycia przez Miasto Białogard w drodze przetargu nieograniczonego udziału w 620/1000 
częściach we współwłasności nieruchomości gruntowej przy ulicy Wojska Polskiego 1, 
stanowiący działkę oznaczoną w ewidencji gruntów i budynków nr 689 w obrębie 006 miasta 
Białogard  o powierzchni 0,0803 ha, zabudowaną dwoma budynkami mieszkalnymi  
i budynkiem niemieszkalnym.  
 
Ad 3. Zaopiniowanie zamiaru ustanowienia odrębnej własności i sprzedaży lokalu 
    mieszkalnego przy ul. Świdwińskiej 26/4, obręb 017, działka nr 35/2. 
 
Komisja rozpatrzyła  i głosując: za - 5 (jednogłośnie) pozytywnie zaopiniowała zamiar 
ustanowienia odrębnej własności  i sprzedaży lokalu mieszkalnego w Białogardzie przy ulicy 
Świdwińskiej 26/4, działka nr 35/2, obr. 017, pow. 0,0370 ha, KW KO1B/00043842/2. 
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Lokal mieszkalny składa się z 3 pokoi, kuchni,  łazienki, spiżarki o powierzchni użytkowej 
85,70 m2, położony na II parterze. Do lokalu przynależy piwnica nr 0004 o pow. 5,30 m2, 
komórka o nr G-1 o pow. 16,30 m2, forma zbycia gruntu: własność w udziale 289/1000. 
 
 
Ad 4. Zajęcie stanowiska w sprawie budowy kanałów technologicznych w drogach  
          publicznych. 
 
Komisja rozpatrzyła pismo nr: IZP.7000.2.2020 z dnia 4 marca 2020 r. w sprawie budowy kanałów  

technologicznych w drogach publicznych na terenie miasta zajmując stanowisko, iż władze 
Miasta powinny swoje działania opierać na aktualnym porządku prawnym. Odnosi się to 
również do budowy kanałów technologicznych. 
 
Ad 5. Wydanie opinii w sprawie dofinansowania przez Miasto zakupu ultrasonografu 
          do wykonywania diagnostyki obrazowej pacjentów białogardzkiego szpitala.  
 
Komisja rozpatrzyła pismo znak: KSP.0004.1.2020 z dnia 5 marca 2020 r. i w wyniku  
przeprowadzonej dyskusji, głosując: za - 5 (jednogłośnie) wydała pozytywną opinię 
dofinansowania przez Miasto Białogard zakupu ultrasonografu do wykonywania diagnostyki 
obrazowej pacjentów białogardzkiego  szpitala  w  wysokości  100.000  zł  (sto tysięcy 
złotych).   
 
 
Ad 6. Zamknięcie posiedzenia.  

Po wyczerpaniu porządku posiedzenia o godzinie 1330  K. Leś  Przewodnicząca 
Komisji Infrastruktury i Ochrony Środowiska zakończyła posiedzenie Komisji 
Infrastruktury i Ochrony Środowiska Rady Miejskiej Białogardu. 
 

protokołowała: K. Leś  

 

Przewodnicząca  Komisji 
              
                                                            Krystyna Leś  
 


